



MUNICIPALITÉ DU VILLAGE DE BROME

AVIS PUBLIC

**ADOPTION DU BUDGET 2024 ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS
POUR 2024-2025-2026**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné par la soussignée que le Conseil de la Municipalité du Village de Brome tiendra une séance extraordinaire le mercredi 20 décembre 2023, à 19h. Au cours de cette séance, il procédera à l'adoption du budget pour l'année 2024 ainsi qu'à l'adoption du programme triennal d'immobilisations pour les années 2024-2025-2026.

Conformément aux dispositions de la Loi, les délibérations du Conseil et la période de questions lors de cette séance porteront exclusivement sur le budget ou sur le programme triennal d'immobilisations.

Donné à Brome, ce 6^e jour de décembre 2023.

Gail Côté

Gail Côté
Directrice générale et greffière-trésorière

MUNICIPALITY OF BROME VILLAGE

PUBLIC NOTICE

**ADOPTION OF THE 2024 BUDGET AND THE THREE-YEAR CAPITAL EXPENDITURE
PROGRAM FOR THE YEARS 2024-2025-2026**

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned that the Council of the Municipality of Brome Village will hold a special meeting on Wednesday, December 20, 2023, at 7 pm. At this meeting, it will adopt the budget for the year 2024 and the three-year capital expenditure program for the years 2024-2025-2026.

In accordance with the provisions of the Act, the Council's deliberations and question period at this meeting will deal exclusively with the budget or the three-year capital expenditure program.

Given at Brome, this 6th day of December 2023.

Gail Côté

Gail Côté
Director General and Clerk-Treasurer